

# EDITOR

**D**ördüncü sayımızda birlikteyiz... Yayın ve Hakem Kurulumuzun, yazılarını bizlere ulaştıran değerli yazarlarımızın ve siz sevgili okurlarımızın desteğiyle uluslararası bilim ve yazın dünyasında yerimizi almaya çalışıyoruz. Bu doğrultuda Uluslararası Hakemli Akademik, Fikir ve Araştırma dergisi olarak akademik makalelerin yanı sıra araştırmacı yazarlarımızın da yazılarını değerlendiriyoruz. Geniş bir alana yayılan sosyal bilimler alanında insanlığın yararı için yapılan çalışmaları, ezber bozan fikirleri, tezleri, incelemeleri sunmaktayız. Dergimizin prensipleri, kalıplaşmış dergicilik anlayışı dışına çıkamayan, yeterli vizyon ve misyon formasyonuna sahip olamayanlar tarafından anlaşılammıştır. Amacımız, sadece dergi çıkartmak değil; ulusal ve uluslararası bilim çevreleri ile birlikte yeni kazanımlara ulaşmaktır. Paylaşımın bilginin değeri yoktur düşüncesinden hareketle siz değerli okurlarımızı yeni sayılarımızın fikrî potasında buluşmaya davet ediyoruz.

Bu sayımızda da; Abdülkadir AKIL-Canan KÜÇÜKALİ 'nin kaleme aldığı **“Uluslararası Hukuk Bakımından Kendi Kaderini Tayin Etme Hakkı Ve Çeçenistan Sorunu”**nu, Dış İşleri Bakanı AHMET DAVUTOĞLU'nun değerlendirmeleriyle, **“Türkiye'nin Dış Politikası”** hakkında bilgiler alacağız, Mesut MEZKİT 'le Türkçülük kavramını **“Türkçülük, Ulusçuluğa mı Yoksa Milliyetçiliğe mi Daha Yakın?”** yazısıyla irdedeceğiz. Bu sayımızda yabancı yazarlara da yer vermek istedik. Bu sebeple Jacques RANCIÈRE, **“Disiplinler Arası Düşünce: Bir Bilgi Estetiği”**, Mike PALECEK: **“Kapitalizm, Bilime Karşı”**, Rick Wolff: **“Kapitalist Kriz Ve Marx'ın Hayaleti”**, Ed Lawler: **“Davranışlı Performans Yönetimi”** makalelerini okuyucularımızla buluşturduk. Son olarak editörümüz Süleyman Faruk GÖNCÜOĞLU'n dan **“Ah Şu Üniversitelerimiz Bir Dile Gelse”**, isimli yazısını sizlere sunuyoruz.

Dergimize gönderilen yazıların daha önce herhangi bir yerde yayınlanmamış veya bize yollandığı sırada diğer dergilerin değerlendirme sürecine alınmamış olmasının gerektiğini hatırlatırız. Yeni Fikir Dergisi 'nin basıma hazırlanmasında emeği geçen Yayın Kurulu üyelerimize, bizden manevi desteğini ayırmayan fedakâr hakemlerimize, yabancı dil komisyonu üyelerimize, yazılarını gönderen değerli araştırmacılarımıza, dergimizin basımını gerçekleştiren teknik sorumlumuza teşekkürlerimizi sunuyoruz. Beşinci sayımızda birlikte olmak dileğiyle...

*Rabia Çakı (Yayın Koordinatörü / Yazı İşleri Müdürü)*

**W**e are in front of you with our 4th issue... We are trying hard to strengthen our place in international world of science and literature, with support of you, dear readers and our deserving authors. In this aspect, besides academic articles as a part of International Arbitratorship, Idea and Research Magazine, we are also evaluating articles of researcher writers. We are presenting extraordinary ideas, thesis, investigations and works for human advantage in social sciences field which covers a wide range. Principles of our magazine couldn't be understood by those who failed to go beyond stereotyped magazine form and by those who don't have formation of vision and mission. Our aim is just not to publish a magazine, but to reach new acquisitions with international science society. As regarding unshared information useless, we are inviting you, dear readers to meet in ideal basket at our latest issue.

In this issue, we are presenting information about **“International Right of Self-Determination and Problem of Chechnya”** by Abdülkadir AKIL- Canan KÜÇÜKALİ, and

**M**it unserer vierten Ausgabe sind wir wieder mit Ihnen...mithilfe der wertvollen Texten unserer Autoren und der Unterstützung unsere lieben Lesern versuchen wir einen Platz in der nationalen Welt der Wissenschaft und Schriften einzunehmen. In diesem Zusammenhang bewerten wir als internationale referierte wissenschaftliche, der Ideen überprüfende und Forschungs- Zeitschrift die wissenschaftlichen Artikeln der Forscher sowie die der Verfasser der Fachartikeln. Im Bereich der Sozialwissenschaften, welches weit verbreitet ist, bieten wir Ihnen eine Einführung in die Studien über die Nutzen der Menschen, neu ungewohnte Ideen und Thesen an. Die Grundsätze unserer Zeitschrift, welche nicht aus dem Verständnis der stereotypen Journalismus ausweicht, werden von denen, der nicht genügenden Bildung von Vision und Mission besitzen, nicht verstanden. Unser Ziel ist nicht nur die Zeitschrift zu produzieren, sondern zusammen mit internationalen und nationalen Gemeinschaften neue Gewinne zu erzielen. Mit dem Gedanken, dass Informationen, die nicht geteilt werden, keinen Wert haben, laden wir Sie, mit neue Ideen unsere wertvollen Leser, auf unsere neue Zahlen ein.

Auch bei dieser Ausgabe begegnen wir zunächst mit **“Das Recht auf Selbstbestimmung nach dem Völkerrecht und die Frage Tschetscheniens”**, das von Abdülkadir AKIL-Canan KÜÇÜKALİ geschrieben wurde und dann mit **“Die Außenpolitik von der Türkei”**, dass vom Außenminister AHMET DAVUTOĞLU bewertet wurde, werden wir sehr viele Informationen bekommen. Das Konzept des Panturkismus werden wir mit dem Artikel **“Ist der Panturkismus zur Volkstümlichkeit oder zum Nationalismus näher?”** von Mesut MEZKİT eingehend prüfen und unter die Lupe nehmen. In dieser Ausgabe wollten wir auch fremden Autoren Platz machen. Aus diesem Grund haben wir folgende Artikel wie **“Das interdisziplinäre Denken: Eine Informations-Ästhetik”** von Jacques RANCIÈRE, **“Der Kapitalismus gegen die Wissenschaft”** von Mike PALECEK, **“Die kapitalistische Krise und das Gespenst von Marx”** von Rick WOLFF, **“Das Management der Verhaltensleistung”** von Ed LAWLER mit unseren Lesern zu Angesicht gebracht. Zum Schluss veröffentlichen wir den so genannten Artikel **“Oh, würden doch unsere Universitäten zu Wort kommen...”** von unserem Editor Süleyman Faruk GÖNCÜOĞLU.

Wir wollen ausdrücklich daran erinnern, dass die Artikeln welche zur Auswertung bei der “Neuen Idee” Zeitschrift eingehen, zuvor nirgendwo veröffentlicht werden und während diese uns gesendet wurden, nicht im Auswertungsprozess einer anderen Zeitschrift sein dürfen. Wir bedanken unserem Bildungsberater; bei unseren Editoren; beim Schlichterausschuss und den Mitgliedern des Fremdsprachenkomitees; bei den geschätzten Forschern dessen Artikeln bei uns eingegangen sind; den technischen Verantwortlichen, die das drucken unserer Zeitschrift ausführen. Mit der Hoffnung, in unserer fünften Ausgabe mit ihnen zusammenzukommen...

Bei der Vorbereitung auf die Publikation der neuen Fikir Zeitschrift bedanken wir uns ganz herzlich für die moralische Unterstützung der mühelosen Arbeiter, für die Hilfe bei der Fremdsprache der Mitglieder der Kommission, für die Schriften der Forscher und Autoren und für die technische Unterstützung, der dazu getragen hat den Druck unserer Zeitschrift zu verwirklichen. Mit den Wünschen in der fünften Ausgabe wieder bei Ihnen zu sein... *Rabia Çakı (Coordinator)*

**“Turkey's Foreign Policy”** with evaluations of Minister of Foreign Affairs, AHMET DAVUTOĞLU, and we are also analyzing the term Turkism with Mesut MEZKİT's article of **“Whether Turkism is closer to nationalism of chauvinism?”**. In this issue we also wanted to present articles of foreigner authors. For this reason, we presented articles of **“Thinking Between Disciplines: An Aesthetics of Knowledge”** by Jacques RANCIÈRE, **“Capitalism against Science”** by Mike PALECEK, **“Capitalist Crisis and Marx's Shadow”** by Rick Wolff and **“Behavioral Performance Management”** by Ed Lawler. Finally we are presenting our editor Süleyman Faruk GÖNCÜOĞLU's article **“If Only our universities give mouth to ideas”**.

We politely remind that articles sent to our magazine must not have been published in anywhere and must not have been under evaluation process by another magazine. We are tendering our thanks to dear publication committee, members of foreign languages commission, dear authors who send their articles, and technical staff who publish our magazine. Hope to